
重複計算，故本表各項墊償種類之人數加總可能大於總計。
2.本表單位數為新墊案件數，再墊案件不計單位數；人數係指首次墊付人數，請領兩項墊償種類者總人數不
退休金及資遣費。

1.104年2月6日修正生效「勞動基準法」第28條，積欠工資墊償基金所墊償之種類，包括雇主所積欠之工資、說 明：
勞動部勞工保險局。資料來源：
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表 4-6 積欠工資墊償基金墊償單位、人數及金額－按墊償種類分

單位：家、人、千元

總 計 Grand total
年 別

單 位

Units

人 數

Persons

金 額

AmountYear
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each type of disbursement more than the grand total persons.
for two types of disbursement are only calculated once in the grand total persons, such that the sum of total persons for

2.The data of units and persons of disbursement shall be defined first disbursement, excluding re-disbursement. Those applying
and severance pay owed by employers.

1.After Article 28 of Labor Standards Act amended on Feb. 6, 2015, the Wage Arrears Payment Fund shall paid wages, pensionsNote：
Bureau of Labor Insurance, MOL.Source：
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Payment Fund by Type of Disbursement
Table 4-6 Units, Persons and Amount with Disbursement to the Arrear Wage

Unit：Establishment、Person、NT$1,000

工 資 Wages 退 休 金 Pensions 資 遣 費 Severances

人 數

Persons

金 額

Amount

人 數

Persons

金 額

Amount

人 數

Persons

金 額

Amount
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